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   172מס' פרוטוקול ועד מקומי 

 12.09.23מיום 

יעל  אבי אטיאס, שלומי לוי, איציק סלובודיאנסקי, רפי תדהר, אליעזר לנדסמן, אלון בלחסן,  נוכחים:

   טל בר אוריעקב, 

 , אלון עזראזקר, גיא עזראאלון : חסרים 

 

 
 אליעזר עדכונים:  

 

לוודא קיום  הליך בחירות  באחריותנו -בחירות בסוף אוקטובר •
ומכבדת אחד את השני  בצורה מכובדת במושב  אשר ייעשה 

 . לרבות ברשתות החברתיות שלנו 
 . , נעדכן בהמשךקלפיות ברחבי המושב 3או   2יהיו 

 

נמכרו כל   -הופעה של שלומי שבת במושבתתקיים  רמח •
 כאלף איש.    -הכרטיסים 

 דוכני מזון ועוד. עברנו למודל של כרטוס אלקטרוני.  יהיו              
 

אשר מבצעים מחקר   פנו שני תושבים : בקשה לביצוע מחקר •
בשירותי בית העם  להציב עמדת בדיקת שתן ביקשו ו בנושא סרטן

היועץ  הנושא קיבל אישור הן של המועצה והן של במהלך המופע. 
, כל הבדיקה תהא אנונימית, אני שמח שתהיה לנו  המשפטי שלנו

 . אפשרות לתרום למחקר כה חשוב
 

יתקיים במושב ב  - מופע עידן רייכל בצור משה ע"י המועצה •
16.10  . 

 

סיימנו את הפרויקט, נותר רק מערכת הגברה  : פרויקט בית עלמין •
 אשר תותקן השבוע.  

 

 ציוד כיבוי אש: -הפקת לקחים שריפה •
         )שלב א'(, בהמשך הועד יידרש  בצענו הפקת לקחים ורכשנו ציוד              

  לקבל החלטה על המשך הצטיידות 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



מרוני זרח לקבלת תשובות בנושא שטחים התקבל מכתב  •
הראשון בנושא(, מכתב זה מופנה בעיקרו  במושב)זהו אינו המכתב 

 . למועצה, העתק יועבר לחברי הועד 
 

מעבר לבעיה הלא פשוטה בהסעות לדרור,  הסעות לביה"ס דרור:  •
( של ילדים אשר אינם ביה"סחוזרת על עצמה תופעה )לטענת 

עולים על ההסעות הראשונות ומחכים כולם להסעה האחרונה  
להכיל את כולם. כתוצאה מכך נשארים שמטבע הדברים לא יכולה 

"ס, אנחנו פועלים בנושא עם התלמידים במושב ולא הולכים לבי
הסעות שלהם ולא לבכדי לוודא כי כל התלמידים עולים  ביה"ס

 . המשך מעקב .מרוכזים באחרונה
 
 

, רחוב בעיית תנועה רחוב התמר: בניגוד לרחובות שניצבים בבוסתן •
בוצעו מדידות . מאוד צר בכניסה ואנשים חונים בסיבוב  התמר

כדי לקבל הנחיות בפנינו ליועצת תנועה בנושא לבקשת המועצה, 
כיצד ניתן למנוע את החניות בכניסה לרחוב)נדרשת תכנית  של 

ת תשובה והנחיות  ממתינים לקבל , ואנו כעת יועץ תנועה לנושא(
 בנושא לביצוע. 

 

לאור הפעילות שהייתה  -עומס תנועה משמעותי - המכלים שער  •
בעבר שגרמה להפחתת התנועה, נדרש כעת לבדוק שוב את 

 . לאחר חג סוכות  יבוצע -הסטטוס ולטפל בהתאם 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 כניסה א': 

 
 לפני כמה חודשים אלון בלחסן הציג סקיצה לגבי כניסה א'.

 ובהתאם יש עלויות נוספותלטובת הביצוע  )בתשלום(נדרשים לא מעט אישורים 
לאשר עבור כניסה א' סך של  ו חה את פרויקט כניסה ב' לשנה הבאהנד מבקש ש
 ( 10%שקל )עם אפשרות של גידול/קיטון של  65,000

 
 הצבעה: 

 
 
 
 
 

 :חוגיםה סקירת פעילות מרכז 
 

: הוצאות מול הכנסות. כמות טל וליבנת הציגו סקירה של כל פעילות מרכז החוגים 
 ומגוון החוגים. 

 
 הוצגה מצגת. 

 
 

 

 

 

 

 

 החלטה:

 מאושר פה אחד

 

 

 

 

 

 

 



   שמה:ר

 טל בר אור 

 
 
 
 
 
 

 : 24.07.23מישיבת הוועד האחרונה מיום  171אישור פרוטוקול 
 

 הצבעה:
 
 . יעל לא הייתה בישיבה קודמת לכן לא השתתפה בהצבעה *

 

 

 החלטה:

 מאושר פה אחד

 

  


